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خاموشی پله برقی ها به صفر می رسد 

 مجید امانی، مدیرعامل ســازمان عمرانی مناطق شــهر تهران: اواخرســال ۱۴۰۲، حدود ۵۶درصد از پل های 
مکانیزه خاموش بودند، اما اکنون این عدد به ۲۰درصد کاهش یافته و برنامه ریزی ما این است که تا پایان 

سال خاموشی های دائمی را به صفر برسانیم.

اتصال مسیر دوچرخه سواری از چیتگر تا سرخه حصار 
پوریا علیمردانی، مدیرعامل سازمان حمل ونقل و ترافیک شهر تهران: چشم انداز ما با نگاه به شهر انسان محور، اتصال 

مسیر ویژه پیاده و دوچرخه بوستان چیتگر به بوستان سرخه حصار در شرقی ترین نقطه تهران و اتصال این 
مسیرها در اماکن مقدســی چون امامزاده صالح)ع( به حرم مطهر شاه عبدالعظیم حسنی)ع( در شهرری 

است.

قیمت برنج در میادین 20تا 30درصد ارزان تر از بازار 
مهدی بختیاری زاده، مدیرعامل سازمان میادین میوه و تره بار شهرداری تهران: برنج ایرانی در غرفه های سازمان در 
حال توزیع و پخش است و تا کنون توقف عرضه نداشته ایم. این محصول به اندازه کافی در میادین عرضه می شود 
و مشکلی از بابت تامین نداریم. قیمت عرضه برنج ایرانی در میادین نسبت به بازار ۲۰ تا ۳۰درصد ارزان تر است.

قرعه کشی واگذاری 117دستگاه ون تاکسی انجام شد 
شــادی مالکی، مدیرعامل ســازمان مدیریت و نظارت بر تاکســیرانی  شــهر تهران: با توجه به فراخوان عمومی 
ثبت نام تاکســیرانان دارای خودروی ون فرسوده، ســوم خرداد فاز اول قرعه کشــی برای واگذاری ون  تاکسی ها 
انجام شد. در مرحله اول ۱۱۷دستگاه ون قرعه کشی شد و در مرحله دوم بقیه ون تاکسی ها قرعه کشی می شوند.

سعیده مرادی؛ روزنامه نگارمعاینه فنی مهدی اسماعیل پور ؛ روزنامه نگارحمل و نقل

صفحه آرا: آرش شاه سمندیصفحه آرا: آرش شاه سمندی

سیصدو بیســت  گذشــته  روز 
 وهشتمین جلسه شورای اسلامی 
شهر تهران محتوای متنوعی داشت. 
نمایندگان مردم در پارلمان شهری تذکرات و پیشنهادهای مختلفی را با 
موضوع رسیدگی به فضای ســبز میدان آزادی، شفافیت بودجه و مجوز 
تلویزیون اینترنتی همشــهری، بهره گیری از فناوری نوین برای مقابله با 

موش  ها، به کارگیری بانوان راننده در اتوبوسرانی و... ارائه دادند.
 اما داغ ترین موضوع صحن، دفاع تمام قد سیدمحمد آقامیری، رئیس کمیته 
عمران شورای اسلامی شهر تهران از عملکرد دوره ششم مدیریت شهری بود.

سال ها تلاش برای توسعه و پیشرفت تهران
 حدود ۱۸سال شورای شــهر تهران در اختیار جبهه انقلاب بود. از سال ۱۳۸۴ 
به بعد، به ویژه در دوران طلایی و جهادی دکتر قالیباف، شــاهد پیشرفت های 
چشمگیری بودیم. بزرگراه های امام علی)ع(، شهیدباقری، شهید خرازی، شهید 
یاسینی، شــهید باکری و شــهید همت در همان دوره فعال شدند. همچنین 
تونل های نیایش و توحید ساخته شدند. ســرا های محله، میادین میوه و تره بار 
و ۱۰۵ســوله بحران هم در همان دوره احداث شــدند. همینطور توسعه مترو 
از ۷۵کیلومتر به ۲۵۴کیلومتر و افزایش ایســتگاه ها به حدود ۱۵۰مورد، باعث 

ارتقای متروی تهران به رده بیستم متروهای جهان شد.

افتتاح ابرپروژه ها بعد از 20سال توقف
در این ۴سال پروژه هایی مانند شهید شوشتری پس از ۱۵سال توقف فعال شد 
و اواخر تابستان افتتاح خواهد شد. پروژه شهید بروجردی که بیش از ۲۰ سال 
متوقف شده بود، اکنون فعال است؛ بخش یک و دوی آن افتتاح شده و بخش های 
۳و ۴ نیز به زودی به بهره برداری می رسد. پروژه پایانه شرقی که از دوره جهادی 
آغاز شده بود، در این دوره تکمیل شد. پروژه میدان فتح نیز نمونه ای از اقدامات 
عمرانی بزرگ است. این میدان با 6 پل دسترسی به عنوان یک ابرپروژه، در ۲تا 
۳ماه آینده افتتاح خواهد شد. همچنین پروژه انتقال بزرگراه شهیدبروجردی و 
امتداد بزرگراه یادگار امام به عنوان یک بزرگراه ۱۹کیلومتری در غرب تهران در 

حال اجراست که معادل بزرگراه امام علی )ع( در شرق تهران است.

آسفالت کاری بی سابقه
در این دوره تولید آســفالت ســالانه  به یک و نیم میلیون تن رسید که سه برابر 
متوسط دوران های گذشته است. این یعنی هر سال ۱۰درصد معابر شهر آسفالت 
شــده و آثار آن به در خانه های مردم رسیده است. در بخش آسیب های اجتماعی 
نیز دره فرحزاد به طور کامل پاکسازی شد؛ ۲هزار معتاد از آنجا جمع آوری شدند 
و فضای گردشــگری زیبایی ایجاد شده اســت. در مجموع ۱۷هزار و ۵۰۰ معتاد 
در سطح شهر تهران ساماندهی شــده اند و کلونی های خطرناک مثل هزار نفری، 
۵۰۰نفری و ۲۰۰نفری از بین رفته اند. در حوزه حمل ونقل عمومی در همین دوره، 
۱6۰۰دستگاه اتوبوس وارد ناوگان شده است که این عدد در ۴سال اول این دوره، 

بی سابقه بوده است. شهرداری خودش این اتوبوس ها را خریداری کرده؛ نه دولت.

لزوم آفت زدایی از فضای سبز میدان آزادی 
سوده نجفی، عضو هیأت رئیسه شورای شهر درباره وضعیت 
فضای سبز میدان آزادی تذکر داد: طبق عکس ها برخی از درختان 
این میدان خشک و قطع و بخش هایی از فضای سبز و چمن نیز خشک 

و زرد شده است. شهرداری منطقه ۹در اطلاعیه ای اعلام 
کرده است که ۳اصله درخت در راستای حفظ جان و مال 
شهروندان رفع خطر شدند که علت این موضوع هم آلودگی 
و آفت این درختان و احتمال تســری آن به سایر درختان 
سالم بوده اســت. آنچه از تصاویر مشــخص است، اینکه 

موضوع تنها درختان نیست و چمن هم خشک شده است؛به شهرداری 
تهران تذکر می دهم ضمن حفظ فضای سبز موجود که یکی از راه های 
کاهش آلودگی هوا در شهر تهران است، نسبت به آفت زدایی از درختان 

سطح شهر اقدامات لازم را انجام دهد.

 وضعیت بودجه و مجوز تلویزیون
 همشهری روشن شود

موضوع تلویزیون اینترنتی همشهری برای سومین بار در ۳هفته گذشته 
در صحن علنی شــورا مطرح شد. نرجس ســلیمانی، رئیس کمیسیون 

نظارت و حقوقی شورای اسلامی شــهر تهران در تذکرش خواستار 
تعیین تکلیف وضعیت مجوز اینترنتی همشهری و شفاف سازی  

در بودجه این رسانه شد و اینطور مطرح کرد: بودجه مؤسسه 
در سال های اخیر افزایش چشمگیری داشته و طبق برخی 
گزارش ها، رشد آن به حدود ۱۰۰برابر رسیده است. این 
مسئله ضرورت اصلاح مسیر، اجرای فرایندهای قانونی 
و ارائه گزارش شفاف به شــورا را بیش از پیش نمایان 
می کند. در بیانیه همشــهری به صراحت به راه اندازی 
تلویزیون اینترنتی اشاره شده؛ درحالی که این اقدام بدون 

دریافت مجوز قانونی صورت گرفته اســت. انتظار می رود 
مدیران مربوطه توضیحات شفافی در این زمینه ارائه دهند.

کاهش جمعیت موش ها با استفاده از تکنولوژی 
ناصر امانی، عضو شورای شهر تهران پیشنهاد 
کنترل جمعیت موش ها و حیوانات موذی   را  ارائه 
داد: ما نمی گوییم باید موش ها را ریشه کن کنند. این 
کار اساسا امکان پذیر نیست. هیچ شهری در دنیا موفق به 
این کار نشده است، اما کنترل جمعیت موش ها اهمیت 

دارد. این کار در دنیا روش و تکنیک خاص خود را دارد. پیشــنهاد 
می کنم از تکنولوژی روز و شــرکت های دانش بنیان برای کنترل 

جمعیت موش ها در تهران استفاده شود.

حضور بانوان در اتوبوسرانی
حبیب کاشانی، خزانه دار شــورای شهر تهران 
پیشــنهاد فعالیت بانوان راننده در حمل ونقل 
عمومی و ناوگان اتوبوسرانی را مطرح کرد: بانوانی 

داریم که گواهینامه پایه یک و تخصــص دارند. تقاضا می کنیم از 
این بانوان برای اشتغال به عنوان راننده در اتوبوس ها استفاده شود. 
قانونمدارتر و منضبط تر از بانوان در این زمینه نداریم و باید از توان 

آنها استفاده شود.

ایمنی شهروندان، خط قرمز شهرداری
مهدی قمی، شهردار منطقه11:   از یک سو این 
پاساژ سال هاست برای دریافت پایان کار اقدام نکرده. از 
سوی دیگر براساس اسناد شهرداری، روزانه هزاران نفر 
در پاساژ ناایمن علاءالدین که حتی پارکینگ ندارد، 
تردد می کنند. خط قرمز شــهرداری تهران در این 
موضوع ایمنی است و ناایمن بودن این ساختمان بارها 
از طریق نصب بنر مقابل این ساختمان اطلاع رسانی 
شده است. کارشناسان معتقدند درصورتی که اتفاق 
ناگواری در آنجا رخ بدهد، در زمان بسیار کوتاهی در 
آتش می سوزد. این سازه ممکن است در کسری از 
ثانیه فروبریزد و تهدید جدی برای سلامت و امنیت 

عمومی است.

علاءالدین را جابه جا می کنیم
حمیدرضــا صارمــی، معــاون 
شهرسازی و معماری شهردار تهران: 
مدیریت شــهری عزم خود را جزم کرده 
تا مشکلات این پاســاژ برطرف شود؛ اما 
به دنبال راهکاری هستیم که با کمترین 
هزینه ایــن برخورد صــورت گیرد. این 
پاساژ ۱۵سال است که برای دریافت پایان 
کار اقدام نکرده و در این مدت، غیرمجاز 
واحدها را تفکیک  کرده است. می خواهیم 
قانونا این پاســاژ را به نقطــه دیگری از 
شهر منتقل کنیم و به زودی این موضوع 

تعیین تکلیف می شود. 

جریمه 5633 خودرو به دلیل 
تخلفات شبانه

پلیس راهور تهران بزرگ با هدف افزایش ایمنی معابر 
و کاهش تصادفات شــبانه، با تخلفات رانندگی شبانه 
به شــکل جدی برخورد می کند؛ تا جایی که در 2۸روز 
نخست اردیبهشت  امسال، 5هزار و 633خودرو به دلیل 
ارتکاب انواع تخلفات شــبانه در شهرتهران، مشمول 

جریمه و اعمال قانون شده اند.

از هوشمندسازی حمل ونقل در پایتخت تا پیگیری وضعیت سگ های ولگرد 

چمران در جمع خبرنگاران چه گفت؟ 
رئیس شــورای اسلامی شهر 
تهران قبل از شــروع جلسه، 
بــه روال همیشــه در جمع 
خبرنــگاران حاضر شــد و به 

سؤالات آنها پاسخ داد: 
هوشمند ســازی  حمل ونقل در 
پایتخت: ابتدا باید مشــخص شود 

که منظور از هوشمند سازی  چیســت؟ اگر منظور تنظیم 
ساعات حرکت اتوبوس و قطار است که در مترو باید به دقت 
انجام شود؛ در غیراین صورت نمی تواند هیچ خدماتی ارائه 
دهد؛ بنابراین کاملا مجهز به سیســتم هوشمند است. در 
ایستگاه های اتوبوس نیز سیستم هوشمند نصب شده است، 
اما پیچیدگی حمل ونقل و مســئله ترافیک می تواند باعث 

ایجاد مشکلاتی در جابه جایی ها و ساعات حرکت شود.
اجرای طرح HOV: پیگیری این موضــوع، جزو وظایف 
شــورا نیســت و راهنمایی و رانندگی و معاونت حمل ونقل 

و ترافیک بایــد اجــرای آن را دنبال 
کنند. تاکنون در این زمینه گزارشــی 
به دست شورا نرسیده است. درصورت 
عملیاتی شدن، گزارشی در این باره به 
کمیســیون حمل ونقل یا صحن شورا 

ارائه می شود.
جابه جایی پاساژ علاءالدین: در 
این باره پیشنهاد شده که کسبه به مکان دیگری منتقل 
شوند. مشکل پاساژ علاءالدین، ازدحام بیش از حد و فضای 
محدود اســت؛ یعنی متراژ مغازه ها تقسیم و از آن اندازه 
استاندارد خارج شده اســت. این موضوع باعث افزایش 
میزان جمعیت و تشدید مشکلات شده است و اگر اتفاقی 

رخ دهد، این فشار جمعیت خطرآفرین خواهد شد.
جمع آوری سگ های ولگرد: دلســوزی نابجای برخی برای 
سگ های ولگرد اجازه نمی دهد کار به درســتی انجام شود. در 
حال حاضر اطلاعات دقیقی ندارم، این موضوع را دنبال می کنم.

بمب ساعتی علاءالدین خنثی می شود 
جابه جایی پاساژ ناایمن   در برنامه شهرداری   قرار دارد 
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سال بعد از توقف پروژه شهید 

شوشتری، این بزرگراه اواخر 
تابستان افتتاح می شود.

10
درصد معابر شهر در طول یک سال 

آسفالت شده است.

۲0
سال پروژه شهید بروجردی 
متوقف شده بود، ولی اکنون 
فعال است و فاز سوم و چهارم آن 
به زودی به بهره برداری می رسد.

19
کیلومتر طول پروژه بزرگراه 
بروجردی و امتداد بزرگراه یادگار 
امام است که در غرب تهران در 
حال اجراست. 3

 برابر متوسط دوره های 
گذشته در این دوره آسفالت 

تولید شده است.

پریسا نوریگزارش
روزنامه نگار

 سرعت غیرمجاز شبانه؛ تهدیدی
 برای دیگر رانندگان

سردار سیدابوالفضل موسوی پور، رئیس پلیس 
راهور تهران بزرگ: دلیــل برخورد پلیس با تخلفات 
رانندگی در ساعات پایانی شب عمدتا افزایش تصادفات 
سنگین در این بازه زمانی است. بخش قابل توجهی از این 
حوادث ناشی از سرعت های غیرمجاز است. سرعت بالا 
در بزرگراه ها به ویژه در ساعات پایانی شب باعث کاهش 
کنترل وسیله نقلیه می شود و احتمال واژگونی خودرو 
را افزایش می دهــد. این موضوع نه تنها جــان راننده و 
سرنشــینان را به خطر می اندازد، بلکه تهدیدی جدی 

برای سایر شهروندان و رانندگان است.

شهروندان معاینه فنی را 
دوره ای انجام دهند

ســیدمحمدمهدی میرزایی قمی، مدیرعامل 
ستاد معاینه فنی شهر تهران: معاینه فنی به ویژه 
پس از هر تعمیر اساسی در بخش های ایمنی و پیش از 
سفر اهمیت دارد؛ چون فرد از سلامت فنی خودروی 
خود اطمینان پیدا می کند. براســاس ضوابط جاری 
اعتبار گواهی معاینــه فنی از زمان صــدور تا تاریخ 
انقضای درج شده در گواهی معاینه فنی یا بروز نقص 
در خودرو اســت. پلیس درصورت مشاهده خودروی 
دارای نقص، گواهــی معاینه فنــی را باطل می کند 
و این خودروها باید بلافاصله نســبت بــه رفع ایراد و 
مراجعه مجدد به مراکز برای اخذ گواهی معاینه فنی 

اقدام کنند.

خودروهایی که 
با سرعت های 
غیرمجاز)۳۰ تا 

۵۰کیلومتر بالاتر از حد 
مجاز( حرکت می کنند، 

علاوه بر اعمال قانون 
و درج نمره منفی 

در سوابق راننده، خودرو نیز 
به مدت ۳ تا ۵روز در پارکینگ 

توقیف می شود.

رانندگانی 
که با سرعت 
 بیش از

 ۵۰ کیلومتر 
بالاتر از حد 
مجاز رانندگی 
می کنند، 
۱۰نمره منفی در 
سوابق شان درج 
خواهد شد.

رانندگی با سرعت غیرمجاز

وجود نقص 
فنی در سامانه 

روشنایی 
خودروها در شب 
منجر به اعمال 

نمره منفی خواهد 
شد.

رانندگان وسایل 
نقلیه شخصی 

با ۳نمره منفی و 
رانندگان وسایل 
نقلیه عمومی 
با ۵نمره منفی 
مواجه می شوند.

اگر امکان رفع 
نقص سامانه 

روشنایی در محل 
وجود نداشته باشد، 
خودرو به طور قطع 
در پارکینگ توقیف 

خواهد شد.

اعمال قانون برای نقص در سیستم روشنایی

حادثه تلخ آتش ســوزی و تخریب ساختمان پلاسکو زخم کهنه 
ســاختمان های ناایمن پایتخت را دوباره تازه کرد. بعد از آن بود 
که کارشناســان یکی پس از دیگری هشدار دادند که درصورت 
عدم رسیدگی به وضعیت ســاختمان های عمومی ناایمن، تکرار 
حوادث ناگوار این چنینی دورازانتظار نیســت. در فهرســت 
ساختمان های ناایمن تهران، نام پاساژ علاءالدین سال هاست در 
صدر قرار گرفته و درباره خطرناک بودن وضعیت آن، هشدار پشت 
هشدار صادر می شود. حالا خبر می رســد که شهرداری تهران 
مکلف شده این پاســاژ را جابه جا کند تا بمب ساعتی این بنای 

خطرساز، عاقبت پس از سال ها خنثی شود.

خطر در کمین شهروندان
پاســاژ علاءالدین از اواخر دهه۷۰ در تقاطع خیابان های حافظ و جمهوری اسلامی 
جا خوش کرده است. از همان ابتدای ســاخت بنا هم کارشناسان درباره عدم رعایت 
اصول ایمنی در شیوه ساخت بنا انتقادهای جدی مطرح کردند. ساخت طبقه هفتم 
این پاســاژ و واگذاری واحدهای آن بدون مجوز، صدای اعتراض ها را از قبل بلندتر 
کرد. درنهایت حکم کمیسیون ماده۱۰۰ شــهرداری برای تخریب طبقه۷ و تبدیل 
طبقه منفی۳ به پارکینگ ۱۲دی ماه۱۳۹۳ اجرا شد. بااین حال ویژگی های متعددی 
باعث ادامه شرایط ناایمن در این پاساژ شد. در سال های فعالیت این مرکز تجاری ویژه 
فروش گوشی همراه و قطعات الکترونیکی جانبی، پاساژ چندین بار دچار آتش سوزی 
و حوادث مختلف شده؛ اما هنوز بعد از گذشت بیش از ۲دهه، دریافت پایان کار و انجام 

اصلاحات فنی در این ساختمان به نتیجه ای نرسیده است.

یا اصلاح یا جابه جایی
دی ماه سال گذشته مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران از عزم جزم این شورا 
برای تعیین تکلیف پاساژ علاءالدین خبر داد و تأکید کرد: »ما ایستاده ایم تا یک طبقه 
از پاساژ علاءالدین برداشته شود. این پاساژ تأییدیه ندارد و مردم شانسی در این محل 
حضور دارند. اخطارهای زیادی به مالک داده شده و توجهی نمی کند و اگر اتفاقی بیفتد 
مالک باید پاسخگو باشد.« به این ترتیب پرونده رسیدگی به وضعیت این پاساژ دوباره 
روی میز آمد. برخی از اعضای شورا هم خبر دادند که مالک پاساژ بعد از مسدودسازی 
ورودی، تعهد داده هرچه سریع تر ایمن سازی را به خصوص در نمای این بنا شروع کند.

علاءالدین در نوبت انتقال
بیش از ۲دهه بعد از آغاز فعالیت پاساژ علاءالدین، حالا مدیریت شهری عزم خود را 
برای تعیین تکلیف این بنای ناایمن که جان شهروندان زیادی را در محدوده مرکزی 
شهر به خطر انداخته، جزم کرده است. براساس نظر مراجع ذی صلاح ساختمان پاساژ 
علاءالدین باید منتقل شود و شهرداری تهران پس از دریافت   نظرات این مراجع، برای 
حفظ ایمنی شهروندان مکلف به جابه جایی پاساژ شده است. شهرداری تهران حکم 
پلمب این سازه را دارد؛ اما تاکنون فقط اخطارهای پی درپی صادر کرده، اخطارهایی 
که توسط مالک نادیده گرفته شده است. حالا خبر رسیده که شهرداری با اجرای حکم 
مهروموم، مســئولیت خود را در حفاظت از جان مردم و جلوگیری از وقوع حوادث 

بزرگ تر انجام می دهد. 

عوامل ایجاد ناامنی در پاساژ علاءالدین
 واحدهای فشرده تجاری

 استفاده از آسانسور و پله برقی ناکارآمد
 عدم تامین پارکینگ

 وجود وسایل الکترونیکی بدون انجام نظارت های ایمنی
 فرسودگی بنا

 نبود تهویه مناسب و سنگینی هوا
 نمای کامپوزیت و شیشه ای اشتعال زا 

نیلوفر ذوالفقاری گزارش
روزنامه نگار

15
سال پیش پاساژ 

علاءالدین بدون دریافت 
پایان کار اقدام به 

تفکیک واحدها کرده 
است.

1100
واحد تجاری در ابتدای 

ساخت این پاساژ 
در چند مرحله به 

 فروشندگان تحویل 
11داده شد.

طبقه پاساژ علاءالدین 
در زمینی به مساحت 
۱۵۰۰مترمربع ساخته 

شده است.

6000
نفر جمعیتی است که 
تخمین زده شده در هر 

ساعت در این پاساژ تردد 
می کنند.

ابطال معاینه فنی خودرو پیش از موعد
هر روز هنگام تردد در شهر احتمالا در معابر و بزرگراه ها با 
خودروهایی مواجه شده اید که چراغ های شکسته، ظاهری 
زشــت یا بوق آزاردهنده دارند و از اگزوزشان دود بلند 
می شود. این روزها پلیس برخورد با این خودروها را شروع 
کرده، حتی اگر معاینه فنی هم داشته باشند و حتی ممکن 
است گواهی معاینه فنی باطل شود. اما گواهی معاینه فنی 

قبل از اتمام زمان مقرر در چه صورتی ابطال می شود؟

کنترل و نحوه پایش معاینه فنی وسایل نقلیه به چه شکل است؟
۱. مکانیزه توسط دوربین های سطح شهر 

۲. فیزیکی توسط پلیس کنترل 

شاخص ترین دلایل ابطال معاینه فنی خودروها توسط پلیس
  نقص در سیستم روشنایی در شب

  استفاده از تجهیزات غیرمجاز
  استفاده از لاستیک فرسوده یا غیراستاندارد

  استفاده از شیشه دودی غیراستاندارد
  نداشتن یا نقص چراغ جلو، عقب و راهنما
  تولید آلودگی صوتی و صدای نامتعارف 

  تصادف
  اتمام بازه زمانی معاینه فنی

 استفاده از تجهیزات غیرمجاز

براساس ضوابط جاری 
اعتبار گواهی معاینه 
فنی از زمان صدور تا 

 تاریخ انقضای 
درج شده در گواهی 
معاینه فنی یا بروز 

نقص در خودرواست.

هنگام معاینه فنی مالک 
خودرو درصورت تمایل 
می تواند به شکل رایگان 

از مشاوره های کارشناسان 
خبره مراکز معاینه فنی 
درباره وضعیت خودرو 

استفاده کند.

چطور از ابطال معاینه فنی خود جلوگیری کنیم؟
۱. رفع ایراد در اسرع وقت توسط مالک خودرو و 

مراجعه مجدد به مراکز برای اخذ گواهی معاینه فنی
۲. اخذ معاینه فنی مجدد بلافاصله پس از وقوع سانحه 
یا تصادف برای وسیله نقلیه دارای گواهی معاینه فنی با 

تشخیص کارشناس تصادف راهنمایی و رانندگی 

دقیقه زمان برای پشت سر 
گذاشتن تست ها در مراکز 

معاینه فنی لازم است 10

جلســه 328 
پارلمان شهری

دفاع تمام قد از پیشرفت پایتختدفاع تمام قد از پیشرفت پایتخت
در سیصدو بیست و هشتمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر تهران، کارنامه مدیریت شهری ششم و دوره های قبلی  مطرح شد 

مجوز 
تلویزیون همشهری 

دائمی است
مهدی چمران، رئیس پارلمان شــهری هم 

در پاســخ به این تذکر با بیان اینکه از مؤسسه 
همشــهری با وی تماس گرفته شد که مجوز آنها 
دائمی است، گفت:  مسئول حاضر در هیأت دولت 
نیز با ما تماس گرفت و گفت که این مجوز دائمی 
است. قرار بود مدیرعامل مؤسسه همشهری نیز 

در صحن شورا توضیح دهد، اما امروز دستور 
جلسات ما زیاد بود و به فرصت دیگری 

موکول شد.


